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Spørsmål vedrørende overordnet økonomi



Koronamidler
• Hans Kringstad:

I dag ble det kjent at regjeringen bevilger 6,9 mrd kr 
til norske kommuner for å dekke kostnader knyttet 
til korona - fordelt delvis med fastbeløp per 
innbygger og delvis ut fra en ramme. Er forventet 
tilskudd allerede lagt inn i budsjettet for 2023, evt
hvordan vil tilskuddet slå ut?

• Peter Verme:
Regjeringen bevilger 7,3 milliarder til kommunene. 
16,7 millioner til Orkland kommune. Er det penger 
som er øremerka spesielle formål, er de allerede 
budsjettert med, eller er det penger som kan 
brukes fritt? Og kan de brukes i år?

Kommunedirektørens svar
• Ekstrabevilgningen til dekning av koronautgifter vil 

komme til utbetaling i 2022 og bli inntektsført i 
kommunens regnskap i 2022. Summen skal dekke 
kommunenes koronautgifter, men er ikke 
øremerket i form av at det stilles krav til utvidet 
rapportering utover det som allerede er rapportert.

• Kommunedirektøren vil i sak om budsjettregulering 
i desember legge fram forslag til disponering av 
midlene. 

• Bevilgningene er en engangsutbetaling i 2022 og vil 
ikke påvirke budsjettet for 2023.

Hans Kringstad, Småbylista, MDG og Uavhengig  
Peter Verme, Rødt



Spørsmål vedrørende oppvekst



Barnevern, kutt på 727 000:
• KD svarer på spørsmål om følgene av å kutte 727 000 i 

barnevernets budsjett at man nå arbeider med å 
rekruttere flere ansatte med høy fagkompetanse.
- Hvordan er det mulig å kutte i budsjettet og samtidig øke 
kostnadene ved å ansette flere med høy fagkompetanse 
(og øke lønnskostnadene)?
- Hvor mye skal staben styrkes?
- Er det mulig å vise til konkrete, aktuelle 
innsparingstiltak?

Kommunedirektørens svar
• I tråd med intensjonen med BFT jobber vi kontinuerlig med 

bedre samarbeid og tidlig innsats. Igjen er målsettingen å 
sette inn våre ressurser tidligst mulig – og forebygge 
melding til barneverntjenesten.

• Per i dag kjøper vi tjenester og tiltak av private aktører i 
oppfølgingen av barn og familier. Eks. kjøp av veilednings- og 
psykologtimer. Dette arbeidet ønsker vi å følge opp selv, for 
å bedre kontinuiteten, styrke helhetlig innsats og redusere 
en stor kostnad. 

• Ut fra økonomisk styrking i tilknytning til barnevernsreform 
samt tilskudd tildelt BFT, har vi pr i dag rekruttert 3 ansatte i 
et toårig «utviklingsprosjekt». Målsetting er utprøving av 
arbeidsmetoder for tidlig innsats og styrket tverrfaglig 
samarbeid der barn og unge er. 

Hans Kringstad, Småbylista, Rødt, MDG og Uavhengig



Barnehager, mulig gevinst ved å slå 
sammen enheter
• KD forklarer at innsparing ved å slå sammen 

enheter primært vil kunne oppnås ved at bygg tas 
ut av drift. Det forutsetter at det finnes 
nærliggende barnehager med kapasitet til å ta imot 
flere barn uten utbygging av lokaler. Det ser feks
ikke ut til at Grefstad kan ta imot barn fra Å slik 
kapasiteten er i dag.
- Stemmer dette (eksempler Grefstad/Å), eller er 
det en betydelig netto gevinst ved å overføre barn 
fra Å til Grefstad?

Kommunedirektørens svar
• Det er mulig å redusere antall barnehager i tidligere 

Meldal fra fire til tre fra 2023 ut fra fysisk kapasitet 
og antall barn.

• Det er mulig å slå sammen Grefstad og Å 
barnehager fra 2023, men det innebærer å flytte 
barn fra Grefstad til Løkken for å frigjøre plass.

• Om tiltaket planlegges over lenger tid, kan det 
legges til rette for en bedre overgang.

• Gevinsten ligger primært i å ta et bygg ut av drift.

Hans Kringstad, Småbylista, Rødt, MDG og Uavhengig
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